
Zápis ze zasedání UR HF JAMU  
dne 7. 12. 2018 

 
Přítomni: prof. J. Petráš, prof. J. Bártová, prof. L. Faltus, prof. M. Jelínek, prof. V. Kunt, 

prof. I. Medek, prof. M. Štědroň, prof. A. Štěpánková-Veselá, prof. V. Tichý, 
prof. B. Willi, prof. J. Zbavitel, doc. D. Dlouhý, doc. J. Goliášová, doc. L. Pešl 
Šilerová, doc. V. Spilka, doc. Z. Šmukař, doc. J. Zahrádka, MgA. M. 
Gajdošová, MgA. P. Maňásek 

Omluveni:  prof. J. Jiraský, prof. I. Klánský, prof. M. Opršál, doc. J. Bartoš, MgA. D. 
Mareček  

Hosté: Mgr. J. Řezníček 
 

1. Děkan přivítal členy UR HF a poté byl schválen program zasedání. 
 

2. Pokračování habilitačního řízení Mgr. J. Řezníčka (HF JAMU Brno). Předseda 
habilitační komise prof. M. Jelínek (HF JAMU Brno) seznámil UR HF s kladným 
stanoviskem komise, která pracovala ve složení: Předseda: M. Jelínek (HF JAMU 
Brno), členové: prof. A. Sýkora (em. prof. HF JAMU Brno), prof. J. Pěruška (HAMU 
Praha), doc. P. Vítek (Ostravská univerzita) a  Mgr. B. Vybíral (Konzervatoř Brno). 
Poté byly přečteny oponentské posudky doc. B. Matouška, PhDr. M. Flašara, Ph.D. a 
prof. PhDr. M. Štědroně, ke kterým měl možnost se habilitant vyjádřit. Po přednášce J. 
Řezníčka na téma „Problematika přechodu hráče z houslí na violu“ následovala 
diskuse, v níž vystoupili: doc. V. Spilka, prof. J. Bártová, prof. V. Tichý a prof. J. 
Zbavitel.  V tajném hlasování z 18 přítomných z celkového počtu 24 členů UR HF 
bylo 17 pro a 1 hlas byl neplatný. Bude postoupeno rektorovi JAMU. 
 

3. Návrhy nových komisí pro habilitační a jmenovací řízení: 
a) Mgr. Art. Ivan Šiller, Art.D. (PdF Univerzity Komenského Bratislava). UR HF 

byl předložen nový návrh na složení komise z důvodu, že prof. I. Černecká 
(VŠMU Bratislava) a doc. F. Pergler (VŠMU Bratislava) odmítli své členství. 
Předseda: prof. J. Jiraský (HF JAMU Brno), členové: doc. F. Malý (HAMU 
Praha), Mgr. I. Ardašev (HF JAMU), prof. S. Zamborský (VŠMU Bratislava), 
Mgr. P. Čerman (Konzervatoř Bratislava) a náhradník: prof. P. Adamec (HAMU 
Praha). Návrh byl jednomyslně schválen. 

b) Mgr. Radim Pančocha (HF JAMU Brno). UR HF byl předložen návrh na složení 
komise - předseda: prof. J. Doležel (HF JAMU Brno), členové: prof. P. Adamec 
(HAMU Praha), doc. R. Ardaševová (HF JAMU Brno), MgA. I. Kahánek (HAMU 
Praha), MgA. D. Mareček (Česká filharmonie) a náhradník: MgA. M. Sekera 
(HAMU Praha). Návrh byl jednomyslně schválen. 

c) MgA. Alice Rajnohová (HF JAMU Brno). UR HF byl předložen návrh na složení 
komise - předseda: prof. J. Doležel (HF JAMU Brno), členové: prof. J. Jiraský (HF 
JAMU Brno), prof. P. Adamec (HAMU Praha), MgA. I. Kahánek (HAMU Praha), 
MgA. D. Mareček (Česká filharmonie) a náhradníci: doc. R. Ardaševová (HF 
JAMU Brno), MgA. M. Kasík (HAMU Praha). Návrh byl jednomyslně schválen. 

d) Miloš Vacek (HF JAMU Brno). UR HF byl předložen návrh na složení komise - 
předseda: prof. M. Jelínek (HF JAMU Brno), členové: doc. B. Matoušek (HAMU 
Praha), prof. A. Sýkora (em. prof. HF JAMU Brno), prof. J. Slávik (VŠMU 
Bratislava), prof. F. Veselka (em. prof. ve Stavangeru) a náhradník: PhDr. M. 
Flašar, Ph.D. (FF MU Brno). Z 24 členů UR HF bylo přítomno 18, pro hlasovalo 
17 a 1 se zdržel hlasování. 



e) Doc. Mgr. Vladislav Bláha, Art.D. (HF JAMU Brno). UR HF byl předložen 
návrh na složení komise - předseda: prof. PhDr. Miloš Štědroň (FF MU Brno), 
členové: prof. Š. Rak (HAMU Praha), prof. M. Mysliveček (Univerzita v Grazu), 
prof. A. Sýkora (em. prof. HF JAMU Brno), dr. J. Tichota (um. Vedoucí Spirituál 
kvintet) a náhradník: M. Velemínský (konzervatoř J. Ježka). Návrh byl 
jednomyslně schválen. 

 
4. Byl projednán Plán rozvoje strategického záměru HF (PRSZ). 
 
5. Prezentace prof. Bártové - představení výzkumného centra, které se bude zabývat 

brněnskou skladatelskou školou druhé poloviny 20. století s přesahem na dění v 
brněnských kulturních institucích. UR odhlasovala založení centra. 
 

6. Informace o plánu schvalování akreditací – budou postupně projednávány per rollam. 
 

7. Prof. A. Štěpánková-Veselá upozornila na nutnost vejít v jednání s novým vedením 
města Brna a ředitelkou Filharmonie Brno a dále podporovat výstavbu nového 
koncertního sálu pro město Brno. Prorektor prof. Medek sdělil, že má již dohodnutou 
schůzku s paní primátorkou. 
 

8. Různé – z časových důvodů bylo odloženo na příští jednání UR HF. 
 

 
 

 
 

 
 

Zapsala: A. Horáková      Verifikoval: prof. Jindřich Petráš 
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